
Acta de la Junta Municipal del Distrito Este

Nº de Acta: 2 

Carácter de la sesión: Ordinaria

Fecha de la sesión: 26. noviembre . 2019

Hora inicio/fin: 20:00 / 20:50

Lugar: Av. Hermanos Bou, 27 bajo

Miembros asistentes:

DAVID DONATE CASTIBLANQUE
JORGE RIBES VICENTE
LUCIANO FERRER PONS
IGNACIA LORITE MARTÍNEZ
JOSÉ M. REBOLLO DE LA ROSA
LAMBERTO SÁNCHEZ MARINA
SERGIO TOLEDO LLORENS
VICKY AMORES HEREDIA
VICTORIA GARCÍA LÓPEZ
JOSÉ D PARRA CUARTERO
ESTEBAN ADELL BOIX
ISSANKA RODRÍGUEZ MONSERRAT

Miembros ausentes: 

NURIA SOLSONA SORRIBES

Presidente (Partido Socialista - PSPV)
Vicepresidente (PSPV)
Concejal (VOX)
Vecina (Alcaldía) 
Vecino (Alcaldía)
Vecino (Ciudadanos)
Vecino (Partido Popular - PP)
A VV Rafalafena
A VV Gumbau
A VV Doctor Marañón y Adyacentes
A VV Bulevar. Vicente Blasco Ibáñez
A VV Rafalafena dels Tarongers 

AMPA CP Luis Revest 

(*) Excusa ausencia

Secretario:
JORGE AHÍS GAVALDÁ

Por el señor Presidente se abre la sesión y antes de pasar al primer punto del
orden del día se procede a la toma de juramento o promesa, según su deseo, del cargo de
vocal  de  la  Junta  y  Consejo  Municipal  del  Distrito  Este,  del  señor  Lamberto  Sánchez
Marina, como Vecino propuesto por el partido político Ciudadanos, y la señora Issanka
Rodríguez  Monserrat,  en  representación  de  la  Asociación  de  Vecinos  Rafalafena  dels
Tarongers, que no tomaron posesión de dicho cargo al estar ausentes en las sesiones de
Constitución de la Junta y Consejo del pasado 17 de octubre de 2019.

1º.-  Aprobación del  Acta de la sesión anterior de fecha 17 de octubre de
2017.

Se aprueba por unanimidad de los miembros asistentes.
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2º.- Informe del Presidente.

El señor presidente informa a los miembros de la Junta en primer lugar  de la
remodelación que ha tenido lugar en las dependencias de la Tenencia de Alcaldía Este, la
implantación de un programa piloto para la obtención del volante de empadronamiento sin
tener que esperar  colas a través de unas máquinas dispuestas in  situ  para tal  efecto.
También  se  va  ha  instalar  un  gestor  de  colas,  para  una  mejor  organización  en  las
tramitaciones.

El señor presidente informa también que el centro de Servicios Sociales ubicado
en la calle Obispo Salinas esquina con calle Marqués de la Ensenada se va a trasladar al
Parque  Geólogo  José  Royo  Gómez,  principalmente  para  ampliar  y  renovar  sus
dependencias. En breve se facilitará la dirección exacta. 

Finalmente, el señor presidente informa, que tiene intención de hacer una ronda
de entrevistas con las distintas asociaciones de vecinos que forman parte de la Junta y
Consejo de este Distrito, para oir de primera mano las inquietudes de los representantes
de dichas asociaciones. Comenta que ya ha tenido un primer contacto con la asociación de
vecinos Rafalafena.

3º.- Ruegos y Preguntas.

Interviene  Vicky  Amores  Heredia.  La  señora  Amores  plantea  las  siguientes
peticiones:

- Limpieza de los contenedores de basura (verdes), las tapas están muy sucias y
pegajosas, la mayoría de ellos.

-  En  el  parque  infantil,  parte  trasera  de  la  Biblioteca  Pública,  se  solicita  la
colocación de un columpio, dada la afluencia de niños que hay por las tardes.

- Frente al local de la asociación de vecinos Rafalafena de la calle Moncofar, que
hay un espacio desaprovechado,  se solicita la colocación de unos aparatos para hacer
ejercicio.

- Se solicita pintar por dentro y fuera y adaptar los baños del local de la asociación
de vecinos situada en la calle Moncofar.

-  Se  solicita  hacer  una  división  con unas puertas  correderas,  para  una  mejor
utilización del espacio del local de la asociación de vecinos Rafalafena situado en la calle
Dr. Ferrán.

Interviene  José  D.  Parra  Cuartero.  El  señor  Parra  plantea  las  siguientes
peticiones:

-  Queda  pendiente  el  arreglo  de  aceras  y  asfaltado  de  las  siguientes  calles:
Moncada,  Guitarrista  Fortea,  Godofredo  Buenosaires  esquina  Comanda  Fadrell  hasta
Cronista Revest.

- Se solicita el baldeo de la plaza Dr. Marañón.

- Se solicita mayor presencia policial. Han habido varios robos en la zona de Dr.
Marañón.

-  Se informa que desde la plaza Fadrell  hasta la  plaza Dr.  Marañón,  noy hay
ningún columpio para los peques.

- Se solicita una mayor limpieza en todo el barrio.

Interviene Victoria García López. La señora García reitera que efectivamente la
limpieza en el barrio es deficiente. Por la proximidad a los locales de ocio ubicados en esa
zona, la plaza de Sanidad, calle Obispo Salinas, plaza Vicente Enrique Tarancón, son las
más afectadas, e insiste que aunque se limpia, es insuficiente.
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En cuanto a la contaminación acústica (ruido) que se produce como consecuencia
de la ubicación del local de ocio, Wallabys, en la calle Obispo Salinas, no se ha avanzado
mucho. Sigue habiendo molestias al vecindario por ruidos, aglomeración de gente, etc. los
vecinos se quejan que la Policía Local en muchas ocasiones no hace caso cuando se les
avisa por dichas molestias.

La señora García comenta que la plaza Vicente Enrique Tarancón, no es muy
agradable, pasear o sentarse en alguna de sus terrazas puesto que hay muchas veces
peleas, presuntamente añade la señora García, por los propios vecinos que ocupan las
viviendas sociales municipales, que hay junto a esa plaza.

La señora García manifiesta su malestar porque recientemente se ha tapado un
hueco destinado a un árbol,  frente al  restaurante Miramar, en la calle  Músico Perfecto
Artola, siendo que tenía que sustituirse por otro, tal como se dijo por parte de los Servicios
Técnicos Municipales. El señor presidente comenta al respecto que se ha tapado por un
error y que en breve se va a replantar.

Han habido quejas de los vecinos de Av Mar 53 ya que hay un carril  bici que
discurre por esa acera. Los ciclistas circulan muy rápidos y sin precaución de los peatones
que por allí transitan o simplemente que salen a la acera de sus viviendas

Finalmente la señora García pregunta si es verdad un rumor que circula por ahí en
el  que se dice  que se va a construir  un parking subterráneo en el  antiguo recinto del
mercado del lunes. El señor presidente comenta al respecto que no hay nada previsto al
respecto.

Interviene José M. Rebollo de la Rosa. El señor Rebollo informa del malestar de
los vecinos de la calle Rafalafena esquina con calle Taxida y plaza Muralla liberal, ya que
los comercios colindantes depositan en los contenedores de basura (verdes) las cajas de
cartón  que  ellos  generan,  enteras,  sin  doblar  si  quiera.  Esto  provoca  que  cuando  el
vecindario baja la basura por la noche se encuentran en que están llenos y no la pueden
depositar dentro de los mismos.

Comenta  también  el  señor  Rebollo  que  en  la  calle  Luis  Vives,  el  edificio
denominado Garaje Inglés, en la fachada sobresale vegetación, parece un ficus de tamaño
considerable  añade  el  señor  Rebollo,  pudiendo  provocar  algún  deterioro  en  la  propia
fachada, con el consecuente peligro para los viandantes. Comenta el señor presidente al
respecto que los Servicios Técnicos Municipales son conocedores de esta circunstancia.

Interviene  Esteban  Adell  Boix.  El  señor  Adell  plantea  al  señor  presidente  lo
siguente:

Desde la AAVV Bulevar Vicente Blasco Ibáñez, creemos o proponemos, que la
dinámica de las reuniones de Junta y Consejo de distrito deberían seguir un patrón que a
continuación se expone: 

1.- definir categorías de temas que afectan a todo el distrito (por ejemplo: SMC,
asfaltado, iluminación, limpieza, seguridad ciudadana, seguridad vial, ruidos, zonas juegos,
zonas arboladas, basuras, excrementos perros,...) y ordenarlo por prioridades.

2.- Los integrantes de la reunión de Junta y Consejo expondrán en cada reunión
sus observaciones. Estas se recogen y se separan por categorías (labor que realiza el
secretario).

3.-  El  teniente  alcalde  o  quien  corresponda  debe  definir  o  informar  en  qué
categorías existe posibilidad de realizar inversiones y una planificación prevista de dichas
inversiones.
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4.- Las actuaciones en estos temas deberían ser coordinados en las Juntas y
Consejos de distrito para que se actúe de forma conjunta con visión de distrito/ciudad y
debería aprobarse por consenso/mayoría las actuaciones a realizar. 

Interviene Issanka Rodríguez Monserrat. La señora Rodríguez, comenta que en
la calle Moncofar hay un contenedor de basuras, que no funciona bien el pedal, para que
se repare. El señor secretario comenta al respecto que se toma nota, pero que este tipo de
problemas se pueden notificar utilizando la aplicación del Servicio de Mantenimiento de la
Ciudad (SMC).

Interviene Ignacia Lorite Martínez. La señora Lorite pregunta si todavía sigue el
proyecto  piloto  de  contenedores  marrones  de  residuos  orgáncios.  El  señor  presidente
comenta al respecto que todavía va a continuar.

Y no habiendo más asuntos que tratar  se levanta la sesión,  siendo las veinte
horas  y  cincuenta  minutos,  extendiéndose  de  ella  la  presente  acta  firmada  por  el
Presidente y el Secretario.

(Documento firmado electrónicamente al margen.)
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Acta de la Junta Municipal del Districte Est

Nº d'Acta: 2 

Caràcter de la sessió: Ordinària

Data de la sessió: 26. novembre . 2019

Hora inici/fi: 20:00 / 20:50

Lloc: Av. Germans Bou, 27 baix

Membres assistents:

DAVID DONATE CASTIBLANQUE
JORGE RIBES VICENTE
LUCIANO FERRER PONS
IGNACIA LORITE MARTÍNEZ
JOSÉ M. REBOLLO DE LA ROSA
LAMBERTO SÁNCHEZ MARINA
SERGIO TOLEDO LLORENS
VICKY AMORES HEREDIA
VICTORIA GARCÍA LÓPEZ
JOSÉ D PARRA CUARTERO
ESTEBAN ADELL BOIX
ISSANKA RODRÍGUEZ MONSERRAT

Membres absents: 

NURIA SOLSONA SORRIBES

President (Partit Socialista - PSPV)
Vicepresident (PSPV)
Regidor (VOX)
Veïna (Alcaldia) 
Veí (Alcaldia)
Veí (Ciutadans)
Veí (Partit Popular - PP)
A VV Rafalafena
A VV Gumbau
A VV Doctor Marañón i Adjacents
A VV Bulevard. Vicente Blasco Ibáñez
A VV Rafalafena dels Tarongers 

AMPA CP Lluis Revest 

(*) Excusa absència

Secretari:
JORGE AHÍS GAVALDÁ

Pel senyor President s'obri la sessió i abans de passar al primer punt de l'orde del
dia es procedix a la presa de jurament o promesa, segons el seu desig, del càrrec de vocal
de la Junta i Consell Municipal del Districte Est, del senyor Lamberto Sánchez Marina, com
a Veí proposat pel partit polític Ciutadans, i la senyora Issanka Rodríguez Monserrat, en
representació de l'Associació de Veïns Rafalafena dels  Tarongers,  que no van prendre
possessió  del  dit  càrrec a l'estar  absents en les sessions de Constitució  de la  Junta i
Consell del passat 17 d'octubre de 2019.

1r.- Aprovació de l'Acta de la sessió anterior de data 17 d'octubre de 2017.

S'aprova per unanimitat dels membres assistents.
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2n.- Informe del President.

El  senyor  president  informa  els  membres  de  la  Junta  en  primer  lloc  de  la
remodelació  que  ha  tingut  lloc  en  les  dependències  de  la  Tinència  d'Alcaldia  Est,  la
implantació d'un programa pilot per a l'obtenció del volant d'empadronament sense haver
d'esperar cues a través d'unes màquines disposades in situ per a tal efecte. També se'n va
ha instal·lar un gestor de cues, per a una millor organització en les tramitacions.

El senyor president informa també que el centre de Servicis Socials ubicat en el
carrer Bisbe Salinas cantó amb carrer Marqués de la Ensenada es va a traslladar al Parc
Geòleg José Royo Gómez, principalment per a ampliar i renovar les seues dependències.
En breu es facilitarà la direcció exacta. 

Finalment,  el  senyor  president  informa,  que  té  intenció  de  fer  una  ronda
d'entrevistes amb les distintes associacions de veïns que formen part de la Junta i Consell
d'este Districte, per a sentir de primera mà les inquietuds dels representants de les dites
associacions.  Comenta  que ja  ha tingut  un  primer  contacte  amb l'associació  de veïns
Rafalafena.

3r.- Precs i preguntes

Intervé  Vicky  Amores  Heredia.  La  senyora  Amores  planteja  les  peticions
següents:

-Neteja dels contenidors de fem (verds), les tapes estan molt brutes i apegaloses,
la majoria d'ells.

-En el parc infantil, part posterior de la Biblioteca Pública, se sol·licita la col·locació
d'una engrunsadora, donada l'afluència de xiquets que hi ha a les vesprades.

-Enfront del local de l'associació de veïns Rafalafena del carrer Moncofa, que hi
ha un espai desaprofitat, se sol·licita la col·locació d'uns aparells per a fer exercici.

-Se sol·licita pintar per dins i fora i adaptar els banys del local de l'associació de
veïns situada en el carrer Moncofa.

-Se  sol·licita  fer  una  divisió  amb  unes  portes  corredisses,  per  a  una  millor
utilització de l'espai del local de l'associació de veïns Rafalafena situat en el  carrer Dr.
Ferrán.

Intervé José D. Parra Cuartero. El senyor Parra planteja les peticions següents:

-Queda  pendent  l'arreglament  de  voreres  i  asfaltat  dels  carrers  següents:
Moncada,  Guitarrista  Fortea,  Godofredo  Buenosaires  cantó  Comanda  Fadrell  fins  a
Cronista Revest.

-Se sol·licita la neteja de la plaça Dr. Marañón.

-Se sol·licita major presència policial. Hi han hagut diversos robatoris en la zona
de Dr. Marañón.

-S'informa que des de la plaça Fadrell fins a la plaça Dr. Marañón, noy hi ha cap
engrunsadora per als xiquets.

-Se sol·licita una major neteja en tot el barri.

Intervé  Victòria García López.  La  senyora  García  reitera que efectivament  la
neteja en el barri és deficient. Per la proximitat als locals d'oci ubicats en eixa zona, la
plaça  de  Sanitat,  carrer  Bisbe  Salinas,  plaça  Vicente  Enrique  Tarancón,  són  les  més
afectades, i insistix que encara que es neteja, és insuficient.

Quant a la contaminació acústica (soroll) que es produïx com a conseqüència de
la ubicació  del  local  d'oci,  Wallabys,  en el  carrer  Bisbe Salinas,  no s'ha avançat  molt.
Continua havent-hi molèsties al veïnat per sorolls, aglomeració de gent, etc. els veïns es
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queixen  que  la  Policia  Local  moltes  vegades  no  fa  cas  quan  se'ls  avisa  per  les  dites
molèsties.

La senyora García comenta que la plaça Vicente Enrique Tarancón, no és molt
agradable, passejar o assentar-se en alguna de les seues terrasses ja que hi ha moltes
vegades baralles, presumptament afig la senyora García, pels propis veïns que ocupen les
vivendes socials municipals, que hi ha junt amb eixa plaça.

La senyora García manifesta el seu malestar perquè recentment s'ha tapat un buit
destinat a un arbre, enfront del restaurant Miramar, en el carrer Músic Perfecto Artola, sent
que  havia  de substituir-se  d'un  altre,  tal  com es va dir  per  part  dels  Servicis  Tècnics
Municipals. El senyor president comenta respecte d'això que s'ha tapat per un error i que
en breu es va a replantar.

Hi han hagut queixes dels veïns d'Av Mar 53 ja que hi ha un carril bici que discorre
per eixa vorera. Els ciclistes circulen molt ràpids i sense precaució dels vianants que per
allí transiten o simplement que ixen a la vorera de les seues vivendes

Finalment la senyora García pregunta si és veritat un rumor que circula per ací en
el que es diu que es va a construir un pàrquing subterrani en l'antic recinte del mercat del
dilluns.  El  senyor president  comenta respecte d'això  que no hi  ha res previst  respecte
d'això.

Intervé José M. Rebollo de la Rosa. El senyor Rebollo informa del malestar dels
veïns del  carrer  Rafalafena cantó amb carrer  Taxida i  plaça Muralla  liberal,  ja  que els
comerços contigus depositen en els contenidors de fem (verds) les caixes de cartó que ells
generen, senceres, sense doblegar si vullga. Açò provoca que quan el veïnat baixa el fem
a la nit es troben en que estan plens i no la poden depositar dins dels mateixos.

Comenta també el senyor Rebollo que en el carrer Lluís Vives, l'edifici denominat
Garatge Anglés, en la fatxada sobreïx vegetació, pareix un ficus de grandària considerable
afig  el  senyor  Rebollo,  podent  provocar  algun  deteriorament  en  la  mateixa,  amb  el
conseqüent perill  per als vianants. Comenta el senyor president respecte d'això que els
Servicis Tècnics Municipals són coneixedors d'esta circumstància.

Intervé  Esteban  Adell  Boix.  El  senyor  Adell  planteja  al  senyor  president  el
següent:

Des  de  l'AAVV  Bulevard  Vicente  Blasco  Ibáñez,  creiem  o  proposem,  que  la
dinàmica de les reunions de Junta i Consell de districte haurien de seguir un patró que a
continuació s'exposa: 

1.-  definir  categories de temes que afecten tot  el  districte (per exemple:  SMC,
asfaltat,  il·luminació,  neteja,  seguretat  ciutadana,  seguretat  viària,  sorolls,  zones  jocs,
zones arborades, fems, excrements gossos,...) i ordenar-ho per prioritats.

2.- Els integrants de la reunió de Junta i Consell exposaran en cada reunió les
seues observacions. Estes s'arrepleguen i se separen per categories (labor que realitza el
secretari).

3.-  El  tinent  alcalde  o  qui  corresponga  ha  de  definir  o  informar  en  quines
categories hi ha possibilitat de realitzar inversions i una planificació prevista de les dites
inversions.

4.-  Les  actuacions  en estos  temes  haurien  de  ser  coordinats  en les  Juntes  i
Consells de districte perquè s'actue de forma conjunta amb visió de districte/ciutat i hauria
d'aprovar-se per consens/majoria les actuacions a realitzar. 
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Intervé Issanka Rodríguez Monserrat. La senyora Rodríguez, comenta que en el
carrer  Moncofa hi  ha un contenidor  de fems,  que no funciona bé el  pedal,  perquè es
repare. El senyor secretari comenta respecte d'això que es pren nota, però que este tipus
de problemes es poden notificar utilitzant l'aplicació del Servici de Manteniment de la Ciutat
(SMC).

Intervé  Ignacia Lorite Martínez. La senyora Lorite pregunta si encara seguix el
projecte pilot  de contenidors marrons de residus orgàncis.  El senyor president comenta
respecte d'això que encara continua.

I no havent-hi més assumptes que tractar s'alça la sessió, sent les vint hores i
cinquanta minuts, estenent-se d'ella la present acta firmada pel President i el Secretari.

(Document firmat electrònicament al marge.)
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